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Vragen van de leden Van Dam en Tichelaar (beiden PvdA) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de tanende belangstelling bij universiteiten. 
(Ingezonden 11 oktober 2006) 
 
1 
Bent u bekend met het onderzoek van TNS-NIPO over tanende belangstelling bij 
universiteiten? 1) 
 
2 
Komt het beeld dat door dit onderzoek wordt opgeroepen overeen met het beeld dat u van 
universiteiten en hogescholen krijgt? 
 
3 
Wat denkt u te kunnen doen om het tij te keren? 
 
4 
Denkt u dat de introductie van leerrechten tot deze grote verandering leidt? Zo ja, deelt u de 
mening dat dit effect niet mag optreden als gevolg van de introductie van leerrechten? 
 
5 
Deelt u de mening dat de rechtspositie van studenten moet worden versterkt alvorens tot de 
invoering van leerrechten kan worden overgegaan?  
 
6 
Deelt u de mening dat studenten opleidingen op kwaliteit moeten kunnen vergelijken, dat ze 
bij klachten over de kwaliteit en voortgang van de opleiding terecht moeten kunnen bij een 
onafhankelijk instituut, zoals een ombudsman en dat ze binnen de opleiding een sterkere 
positie moeten krijgen om de opleiding te kunnen beïnvloeden? 
 
7 
Steunt u de visie van de Vereniging van Samenwerkende Nederlandse Universiteiten (VSNU)  
dat de invoering van het bachelormastersysteem en de leerrechten de oorzaak zijn van de 
tanende belangstelling voor universiteiten? 
 
8 
Klopt het dat studenten steeds meer beroeps- en praktijkgerichte studies kiezen?  
 
 
1) Algemeen Dagblad, 9 oktober 2006, ‘Universiteiten minder in trek’ 
 
 
 


